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Rada Miejska w Krobi 

                                     

                                Protokół nr XLV/2022 

XLV Sesja w dniu 26 kwietnia 2022 r. 
Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2022 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:15. 
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Krobi Mariusz Duda. 
W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 
 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

Obecni: 
1. Lech Bem 
2. Mariusz Duda 
3. Jerzy Gałęzewski 
4. Sławomir Gembiak 
5. Maciej Jakubczak 
6. Grzegorz Jesiak 
7. Patrycja Kapała 
8. Jan Mikołajczak 
9. Roman Olejniczak 
10. Izabela Pazoła 
11. Krzysztof Perdon 
12. Genowefa Skrobała 
13. Renata Szulc 
14. Marian Toporowicz 
15. Leszek Włodarczyk 
Ponadto w sesji uczestniczyli :                                                                                                                             
1.   Michał Listwoń – Z-ca Burmistrza                                                                                                                
2.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy                                                                                                                 
3.   Zaproszeni goście. 
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z XLIII i XLIV sesji.  
4.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
5.Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
6.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji programu Ministerstwa 
Rodziny i Polityki Społecznej pn. „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2022. 
7.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do realizacji programu 
Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. „”Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – 
edycja 2022.  
8.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia oddziału przedszkolnego przy 
Szkole Podstawowej  im. Stanisława Fenrycha w Pudliszkach z klasami integracyjnymi i 
utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  w Pudliszkach z oddziałami integracyjnymi oraz 
nadania statutów. 
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9.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru 
żłobków i klubów dziecięcych.  
10.  Rozpatrzenie  projektu uchwały  w  sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji 
kultury: Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi                            
i Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi w jedną samorządową instytucję kultury. 
11.   Rozpatrzenie    projektu   uchwały  w   sprawie   wyrażenia  zgody    na    zbycie                       
w trybie przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości zabudowanej, położonej w Ziemlinie.  
12.   Rozpatrzenie    projektu   uchwały  w   sprawie  zmiany uchwały Nr XXXIII/281/2009  
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 kwietnia 2009 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań 
finansowych z tytułu udzielenia poręczenia wekslowego.   
13.  Rozpatrzenie   projektu  uchwały  w  sprawie zmiany Uchwały Nr XL/342/2021 Rady 
Miejskiej    w  Krobi  z  dnia   20 grudnia 2021 r.   w   sprawie   uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na  lata 2022 – 2030. 
14.   Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy  Krobia 
na rok 2022.  
15.  Sprawozdanie  z działalności  Miejsko – Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej                   
w Krobi za 2021 rok, Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 
lata 2019-2021oraz sprawozdanie finansowe z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Przeciwdziałania Alkoholizmowi oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii. 
16.  Wolne głosy i wnioski. 
17.  Zakończenie. 
3. Przyjęcie protokołów z XLIII i XLIV sesji. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść jakieś zastrzeżenia do treści protokołów, które 
były dostępne w biurze Rady? Nie widzę. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z XLIII sesji. 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z XLIV sesji. 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                             

w okresie międzysesyjnym. 

Państwo Radni sprawozdanie dostępne mieli na swoich tabletach, które stanowi załącznik nr 1 
do protokołu. 
 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

Podobnie, tak jak wypadku Przewodniczącego także Państwo mieliście wcześniej wgląd do 
sprawozdanie Burmistrza. Czy ktoś z Państwa ma pytania ? Pani Radna Pazoła proszę bardzo. 
Radna Izabela Pazoła : 
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Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Panie Burmistrzu. Mam pytanie dotyczące udziału w 
Europejskim Kongresie Samorządu w Mikołajkach. Czy Pan Burmistrz mógłby jakąś 
prezentację przedstawić jakie wymierne korzyści przyniósł udział w tym kongresie? 
Zastępca Burmistrz Michał Listwoń : 

Nie wiem co Pani Radna ma na myśli mówiąc wymierne korzyści. W działalności 
samorządowców też jest tak, że ona sprowadza się do częstych spotkań wymiany doświadczeń, 
opinii. Na tym też polega budowanie relacji w środowisku samorządowym. Jako samorząd 
zostaliśmy zaproszeni przez organizatorów tego kongresu do wzięcia udziału w panelu 
dyskusyjnym dotyczącym efektywności energetycznej. Mieliśmy się podzielić swoimi 
doświadczeniami w zakresie wymiany oświetlenia ulicznego i współpracy z takim podmiotem 
jak ENEA Oświetlenie. To była dyskusja i ja akurat miałem tą przyjemność i zaszczy t 
reprezentować nasz samorząd w tym panelu. To była dyskusja, w której wzięli udział też inni 
samorządowcy, inni wójtowie i burmistrzowie, którzy też dokonywali takich modernizacji. 
Aczkolwiek nie w tym samym może trybie co my, natomiast dzielili się podobnymi 
doświadczeniami. Byli też również przedstawiciele i brali udział w panelu firm branżowych, 
którzy świadczą doradztwo właśnie w zakresie oświetlenia ulicznego, ale również takiego 
wsparcia energetycznego dla samorządów. Cały panel trwał godzinę. Natomiast to oczywiście 
nie był tylko ten panel, bo kongres obfitował w wiele różnych wydarzeń i szereg innych paneli 
dotyczących różnej tematyki. Brałem udział w szeregu też spotkań. Najbardziej interesowały 
mnie kwestie związane właśnie z ochroną środowiska i z tą efektywnością energetyczną i w tym 
brałem udział. Sądzę, że szereg ciekawych wniosków się nasuwa. Więc nie wiem czy 
odpowiadam jakby wyczerpująco i wpisuję się w zapytanie odnośnie wymiernych efektów. Ale 
wymierne efekty w realizacji zadań samorządów polegają na tym, że szukamy wiedzy, szukamy 
doświadczeń, tak żeby później te, które najbardziej są przydatne implementować na naszym 
lokalnym gruncie. Dziękuję. 
Radna Izabela Pazoła : 

Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panie Burmistrzu za odpowiedź. Czy ktoś Państwa jeszcze chciałbym zadać pytanie? 
Radny Perdon, proszę bardzo.  
Radny Krzysztof Perdon : 
Ja też do Pana Burmistrza pytanie odnośnie posiedzenia Zarządu Komunalnego Związku Gmin 
Regionu Leszczyńskiego. Jaki był program bo jak z tego coś wychodzi to mogą być różne rzeczy 
dla nas mieszkańców. Czy jakieś informacje na ten temat. 
Zastępca Burmistrz Michał Listwoń : 

Ja nie odtworzę teraz, nie mam tych dokumentacji. Ale to było zarząd, który odbywał się 
zwykłym trybie cyklicznych spotkań. Natomiast możemy uzupełnić tutaj o przedstawienie Panu 
Radnemu dokładnego harmonogramu czy treści tego spotkania. Teraz jakby nie jestem w stanie 
udzielić dokładnie odpowiedzi czego spotkanie dotyczyło. Sądzę, że dotyczyło normalnego 
trybu pracy Związku. 
Radny Krzysztof Perdon : 
Mnie tylko chodziło czy ustalenia jakieś zapadły na tym posiedzeniu. Ale jak wróci Pan 
Burmistrz to myślę, że odpowie na to pytanie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Myślę, że Radnemu chodzi bo mamy tryb zarządu, ale też walne i tam są te decyzje związane 
między innymi myślę, że Radnemu chodzi o kwoty, które mieszkańcy ewentualnie musieliby 
płacić. Tutaj też kwestia naszych gości z Ukrainy na pewno gdzieś podczas kuluarowych 
spotkań i rozmów poruszana. Tak więc myślę, że temat wcześniej czy później na pewno wróci. 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś Państwa jeszcze chciałbym zadać pytanie do sprawozdania 
Burmistrza? Nie widzę. 
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Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji programu 

Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2022. 

Podczas wczorajszego spotkania połączonych Komisji Rady zajmowaliśmy się tym projektem 
uchwały, tak jak zresztą każdym z dzisiejszego porządku obrad. Komisja Oświaty i Spraw 
Społecznych wydała opinię pozytywną na temat tego projektu. Mamy też dzisiaj na sali obecną 
Panią Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej. Jeżeli Państwo Radni mieliby jakieś pytania, 
jakieś niejasności, które mogłoby wynikać z tego, że wczoraj umknęły jakieś szczegóły tego 
projektu to proszę bardzo. Otwieram dyskusję. Nie widzę zgłoszeń.  
Głosowano Uchwałę Nr XLV/374/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

w sprawie: przystąpienia do realizacji programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. 
„Opieka wytchnieniowa” - edycja 2022. 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do realizacji 

programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. „”Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” – edycja 2022. 

Podobnie jak w poprzednim punkcie także wykorzystując obecność Pani Kierownik Ośrodka 
Pomocy Społecznej Komisja Oświaty i Spraw Społecznych w dniu wczorajszym wydała 
pozytywną opinię na temat projektu oraz radni mieli także okazję zadawać pytania. Pomimo tego 
czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie dotyczące projektu uchwały. Nie widzę 
zgłoszeń. 
Głosowano Uchwałę Nr XLV/375/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

w sprawie: przystąpienia do realizacji programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. 
„”Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2022. 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia oddziału przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej im. Stanisława Fenrycha w Pudliszkach z klasami integracyjnymi i 

utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Pudliszkach z oddziałami integracyjnymi 

oraz nadania statutów. 

W dniu wczorajszym bardzo szeroko dyskutowaliśmy na temat tego projektu. Także projekt tan 
został zrecenzowany przez Pana Dyrektora Łukasza Burkiewicza szefa Centrum Usług 
Wspólnych. Także Pan Burmistrz odpowiadał na pytania ale może jeszcze jakieś dodatkowe 
kwestie Państwu podczas tego okresu od wczorajszych komisji do dziś się narodziły. Zanim 
jednak pytania to chcę też powiedzieć, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wydała 
pozytywną opinię na temat tego projektu. Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radych chciałby 
zadać pytanie? Nie widzę.  
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Głosowano Uchwałę Nr XLV/376/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

w sprawie: przekształcenia oddziału przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Stanisława 
Fenrycha w Pudliszkach z klasami integracyjnymi i utworzenia Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Pudliszkach z oddziałami integracyjnymi oraz nadania statutów. 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Krzysztof Perdon, 
Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabela Pazoła 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru 

żłobków i klubów dziecięcych. 

Także w dniu wczorajszym Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię na 
temat projektu. Tak samo zresztą dyskutowała Komisja Budżetu, która też wydała pozytywną 
opinię. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie? Nie widzę.  
Głosowano Uchwałę Nr XLV/377/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych 

instytucji kultury: Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi 

w Krobi i Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi w jedną samorządową instytucję 

kultury.  

Nad projektem uchwały w dniu wczorajszym pochyliła się Komisja Oświaty i Spraw 
Społecznych, która wydała pozytywną opinię na temat projektu. Także Państwo Radni mieli 
okazję zadać pytania Pani Dyrektor Annie Krzyżostaniak, która recenzowała projekt uchwały. 
Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać dzisiaj jeszcze jakieś dodatkowe pytanie? Proszę 
bardzo. Nie widzę.  
Głosowano Uchwałę Nr XLV/378/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

w sprawie: zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury: Gminnego Centrum Kultury i 
Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi i Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w 
Krobi w jedną samorządową instytucję kultury. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury: Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji 
im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi i Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi w jedną 
samorządową instytucję kultury.  
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Krzysztof Perdon, 
Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Izabela Pazoła 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości zabudowanej, położonej w Ziemlinie. 

Wczoraj podczas posiedzenia wspólnego Komisji Rady Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy 
wydała pozytywną opinię na temat projektu. Także Państwo Radni mieli okazję podyskutować 
na tym projektem. Czy pomimo wczorajszej dyskusji jeszcze ktoś z Państwa jeszcze chciałby 
zadać pytanie? Nie widzę.  
Głosowano Uchwałę Nr XLV/379/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości 
zabudowanej, położonej w Ziemlinie. 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/281/2009 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 16 kwietnia 2009 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań 

finansowych z tytułu udzielenia poręczenia wekslowego. 

Nad projektem uchwały obradowała wczoraj Komisja Budżetu, która wydała opinię pozytywną. 
Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie dotyczące projektu uchwały?  
Głosowano Uchwałę Nr XLV/380/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXIII/281/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                          
16 kwietnia 2009 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia 
poręczenia wekslowego. 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/342/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia na lata 2022 – 2030.  

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Dzień dobry. Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. Wysoka Rado. Uchwała w sprawie 
zmiany wpf-u uchwały z 20 grudnia 2021 roku. W paragrafie 1 w uchwale Nr XL/342/2021 z 
20 grudnia 2021 roku załączniki nr 1 i 2 otrzymują brzmienie jak w załączniku 1 i 2 do 
niniejszej uchwały. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Krobi. Uchwała w chodzi 
w życie z dniem podjęcia. Proponujemy Państwu dokonanie zmiany załącznika nr  1 w 
wyniku zmiany w planie dochodów i wydatków na rok 2022. Dokonuje się również z 
propozycji zmiany załącznika nr 2 czyli przedsięwzięć. I w zakresie tych przedsięwzięć 
zmiana dotyczy jednego projektu „Nauka poprzez doświadczanie i eksperymentowanie w 
lokalnym Centrum Popularyzacji Nauki, Edukacji i Innowacji w Krobi. Zmiana limitów  na 
lata 2022 oraz 2023. Wydłużenie okresu realizacji projektu na rok 2023 wskutek właśnie, tego 
że ustalmy limit  przedsięwzięć. Pełen zakres obrazuje Państwu właśnie załącznik numer 1 i 
2. A zmianie ulegają również objaśnienia przyjętych wartości do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. Dziękuję. Do tej uchwały mamy autopoprawkę. Autopoprawka jest związana z 
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projektem autopoprawki do budżetu. W dniu 21 kwietnia czyli w piątek właściwie chwilę po 
tym jak materiały do Państwa zostały przesłane otrzymaliśmy przelew środków na fundusz 
pomocy na zadanie zapewnienie posiłku dla dzieci i młodzieży za kwiecień 2022 roku. 
Przelew z Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego na kwotę 11.880. To wsparcie 
oczywiście dotyczy pomocy dla Ukraińców. W związku z tym tą kwotę wprowadzimy po 
stronie dochodów i wydatków, o czym za chwilę, a ma to również wpływ na kształtowanie się 
poszczególnych pozycji w Wieloletniej Prognozie Finansowej i stąd autopoprawka. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo Panu Skarbnikowi. W tym miejscu chciałbym poinformować, że Komisja 
Budżetu w dniu wczorajszym wydała pozytywną opinię na temat projektu uchwały. Czy ktoś z 
Państwa Radnych, otwieram dyskusję w tym temacie chciałby zabrać głos ? Chodzi o 
autopoprawkę, czy treść samego projektu uchwały. Proszę bardzo. Nie widzę zgłoszeń. 
Głosowano w sprawie: autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały                     
Nr XL/342/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2022 – 2030.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
Głosowano Uchwałę Nr XLV/381/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 kwietnia 2022 r.  

w sprawie: zmiany Uchwały Nr XL/342/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 r. 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2022 – 2030. 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia 

na rok 2022. 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Szanowni Państwo. Zacznę może od projektu uchwały, później króciutko autopoprawka. 
Uzasadnienie do projektu uchwały. Jeśli chodzi o załącznik nr 1 czyli dochody  w dziale 010 
przyjmujemy dotację na zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego dla 
producentów rolnych. W dziale 600 dotacja w ramach porozumienia z Powiatem na utrzymanie 
zieleni przydrożnej przy drogach powiatowych. To jest pokłosie uchwały, którą Państwo 
niedawno przyjmowaliście. Przyjmujemy również pomoc finansową z Województwa 
Wielkopolskiego.  Tutaj znaleźliśmy się na liście podmiotów gmin, które otrzymały takie 
wsparcie na dwa zadania w zakresie dróg. Na budowę dróg dojazdowych do gruntów rolnych i w 
zakresie ochrony środowiska  na zakup drzew miododajnych, oczywiście ale dziale 900. W 
dziale 750 przyjmujemy dotację na realizację programu Cyfrowa Gmina projekt unijny w 
związku z podpisaną umową oraz na grant w ramach tak zwanego funduszu wyszehradzkiego. 
W dziale 758 tutaj zwiększamy dochody na odsetki od środków zgromadzonych na rachunku 
bankowym. Po wielu miesiącach pojawiły się tutaj odsetki właśnie od środków, które mamy, 
którymi obracamy, które lokujemy w Banku Gospodarstwo Krajowego. W dziale 801 i 852 
zwiększymy dochody na pomoc cudzoziemcom, w tym wpływu środków na rachunek funduszu 
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pomocy, na zakup posiłków, wypłatę świadczeń oraz edukację. Dodatkowo w dziale 852 
przyjmujemy dotację na wypłatę dodatków osłonowych. W zakresie działu 853 zwiększamy 
dochody na odszkodowanie za uszkodzone mienie. Zmiana klasyfikacji budżetowej w zakresie 
środków na zadanie związane z zakupem sprzętu komputerowego dla potomków pracowników 
zlikwidowanych Państwowych Gospodarstw Rolnych. I w dziale 900, o czym już mówiłem 
pomoc finansowa z województwa na zakup drzew miododajnych. To tyle jeśli chodzi o dochody. 
Wydatki, część tych zmian jest oczywiście związanych z przejęciem dotacji, o których mówiłem 
przed chwilą. I tak jest między innymi w dziale 010, jeśli chodzi o zwrot podatku akcyzowego. 
W dziale 600 zwiększamy środki z tytułu dotacji w ramach porozumienia z Powiatem na 
utrzymanie zieleni przydrożnej. Pragnę zwrócić uwagę, że do tego zadania aby utrzymać 
odpowiedni standard utrzymania tych dróg i tych pasów drogowych również dokładamy 
kilkanaście tysięcy zł jako gmina. Przyjmujemy również pomoc finansową na budowę dróg 
dojazdowych do gruntów rolnych. Dokonujemy również zmiany w zakresie funduszu sołeckiego 
Sołectwa Niepart. W dziale 750 dokonujemy zmiany klasyfikacji budżetowej w Urzędzie 
Miejskim, w Centrum Usług Wspólnych. Zwiększamy środki z tytułu grantu w ramach funduszu 
wyszehradzkiego oraz na realizację programu „Cyfrowa Gmina”. W dziale 754, 801 i 900 
dokonujemy zmian w zakresie ubezpieczenia. Nie ma zwiększenia środków globalnie, tylko jest 
przeniesienie między działami klasyfikacji budżetowej. W dziale 758 w powiązaniu z działem 
801 dokonujemy zmniejszenia wydatków na poręczenia, to jest aktualizacja kwoty oraz przede 
wszystkim zmniejszenia planu rezerwy inwestycyjnej o 135.000, którą to kwotę 135.000 zł 
proponujemy przenieść do działu 801 na zadanie związane z termomodernizacją budynku 
Przedszkola Samorządowego w Pudliszkach przy ulicy Fabrycznej 54. Jesteśmy po otwarciu 
ofert. Jeden z oferentów, który złożył wcześniej najniższą ofertę wycofał się z możliwości 
dalszego procedowania i podpisania umowy. Dlatego kolejna oferta jest nieco wyższa niż kwota, 
którą mieliśmy zabezpieczoną pierwotnie w budżecie i stąd propozycja, aby kwotę 135.000 zł z 
rezerwy inwestycyjnej przenieść na to zadanie i to zadanie zrealizować. Przypomnę, że jest to 
zadanie współfinansowane ze środków rządowych. Dokonujemy zmiany w klasyfikacji 
budżetowej w szkołach i przedszkolach. Kolejnego zwiększenia dokonujemy na zakup gazu w 
Szkole Podstawowej w Starej Krobi. Zwiększamy środki z funduszu pomocy na naukę, edukację 
dzieci w Szkole Podstawowej w Krobi dzieci z Ukrainy. Dokonujemy również szeregu zmian w 
zakresie projektu „Nauka poprzez doświadczenie i eksperymentowanie”. Wydłużamy również 
ten okres tak jak mówiłem przy okazji wpf-u, stąd zmiany również w roku 2022. Zwiększamy 
wydatki na pomoc dla cudzoziemców na dodatki osłonowe w ramach dotacji, na wydatki w 
OPS-ie w ramach odszkodowania za pękniętą szybę. Zwiększamy środki z tytułu pomocy 
finansowej w województwie na zakup drzew miododajnych. Dokonujemy zmiany klasyfikacji 
funduszu sołeckiego Ciołkowo i funduszu sołeckiego w Nieparcie. Kolejne załączniki od 3 do 8 
to konsekwencji w zakresie zmian w dochodach i wydatkach. Dokonujemy również zmian w 
postanowieniach uchwały w związku z wezwaniem Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Poznaniu. A zmiana dotyczy paragrafu 8 gdzie bardziej dokładnie rozpisane są wydatki i 
dochody dotyczące środków z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych i 
wpływów z części opłaty za sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym. To jest takie 
doprecyzowanie w stosunku do postanowień uchwały z 30 marca. Do tej uchwały tak jak 
wcześniej sugerowałem proponujemy Państwu autopoprawkę. Autopoprawka jest związana ze 
zwiększeniem dochodów w kwocie 11.880, a w konsekwencji również wydatków w związku z 
wpływem środków na fundusz pomocy na zapewnienie posiłków dla dzieci i młodzieży z 
Ukrainy. Środki te wpłynęły za kwiecień 2022 roku w dniu 21 kwietnia. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panu Skarbnikowi. Proszę Państwa w dniu wczorajszym Komisja Budżetu analizując 
zmiany w budżecie wydała opinię pozytywną na temat tych zmian, czyli projekt uchwały także 
został zaopiniowany pozytywnie. Czy ktoś z Państwa chciałby zadać pytanie Panu Skarbnikowi 
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dotyczące czy autopoprawki, czy samego projektu uchwały? Proszę bardzo. Proszę bardzo 
Radna Izabela Pazoła. 
Radna Izabela Pazoła: 

Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Panie Skarbniku mam takie pytanie dotyczące działu 900 
rozdziału 904 paragrafu 4210. Chodzi mi o drzewa miododajne. To są wydatki, które dopiero 
będziemy, czy te drzewa będą dopiero rozdysponowane?  
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Może więcej Powie Pan Naczelnik. Ja tylko powiem, że jeśli chodzi o uchwalę to przyjmujemy 
w tym momencie po stronie dochodów dotację, którą otrzymaliśmy zgodnie z załącznikiem do 
uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. Konsekwencją oczywiście przyjęcia tej 
dotacji jest zwiększenie planu wydatków. Natomiast co do szczegółów to kolega przedstawi. 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 

Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Zwiększenie następuje tutaj tak jak Pan Skarbnik wskazał 
wskutek otrzymania dotacji. Tak jak co roku w listopadzie złożyliśmy wniosek do Urzędu 
Marszałkowskiego o dofinansowanie na zakup sadzonek miododajnych i tam we wniosku 
wskazaliśmy już konkretne lokalizacje. Także te lokalizację już są wskazane we wniosku. 
Radna Izabela Pazoła: 

Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zadać pytanie? Nie widzę. 
Głosowano w sprawie: autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Krobia na rok 2022. 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne:  
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 
Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, 
Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
Głosowano Uchwałę Nr XLV/381/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2022.  
Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne:mZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, 
Maciej Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela Pazoła, Krzysztof Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, 
Leszek Włodarczyk 
 
15. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krobi 

za 2021 rok, Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2019-2021oraz sprawozdanie finansowe z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Przeciwdziałania Alkoholizmowi oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii. 

W dniu wczorajszym Pani Kierownik Edyta Rokicka przedstawiała wszystkie sprawozdania 
podczas wspólnego posiedzenia komisji. Mieliśmy także okazję podyskutować na temat tych 
sprawozdań. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytania jeszcze dzisiaj do tych 
sprawozdań, które mieliście wcześniej Państwo okazję wcześniej przeczytać, proszę bardzo? Nie 
widzę tutaj chętnych osób do dyskusji. Ja może tylko na końcu a pro po tego punktu chciałbym 
na ręce Pani Kierownik złożyć podziękowania i prosiłbym, żeby przekazać też podziękowania 
pracownikom Ośrodka pomocy oraz też za ich pośrednictwem osobom, które niosą pomoc od 
początku tej interwencji, która na Ukrainie niestety ma miejsce, interwencji rosyjskiej. I ci nasi 
tutaj przyjaciele ukraińscy muszą uciekać przed wojną, a z naszej strony, czyli między innymi ze 
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strony Gminy Krobia tą pomoc otrzymują. Więc proszę przekazać w imieniu moim, myślę, że i 
Państwa Radnych także, także Pana Burmistrza wszystkim osobom podziękowania. Bo 
najczęściej to jest ich czas wolny, ich energia, którą poświęcają na to, a nie na co innego, co 
mogliby może i dla własnych jakiś celów osobiście wykonywać. Oczywiście także 
podziękowania dla Państwa, którzy zdecydowali się pod swój dach przygarnąć, przyjąć te osoby, 
które tej pomocy potrzebują, bo myślę, że to jest też wielka rzecz. Proszę Państwa czy ktoś 
jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. Sprawozdania stanową załącznik nr 5 
do protokołu. 
 

16. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Marian Toporowicz: 

Panie Przewodniczący. Panie Burmistrzu. Wysoka Rado. Ja chciałem się zapytać bo 
mieszańcy się pytają kiedy wrócimy do normalności w Urzędzie? Twierdzo, że tak 
niekomfortowo jest trochę na tym korytarzu. Kiedy te biura zostaną otwarte? Pandemia się 
chyba już skończyła. Więc nie wiem czy jakieś tam plany dalsze są czy nie. Jeśli można o 
odpowiedź. 
Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska: 

Szanowni Państwo. Pandemia się oficjalnie nie zakończyła. Dalej obowiązują ustawy i 
rozporządzenia związane jakby z pewnymi ograniczeniami.  Natomiast my jesteśmy otwarci 
na mieszkańców i jeżeli jest taka wola, to w każdej chwili i zawsze możemy ich przyjąć. 
Niezależnie od tego czy dokonuje się to akurat na korytarzu urzędowym czy też w biurach., 
które też są otwarte i czynne. Więc absolutnie nie ma co do tego żadnych wątpliwości. Jeżeli 
taka potrzeba jest i wola z ich strony to zapraszamy. 
Zastępca Burmistrza Michał Lisowoń :  

Czy jakiś sygnały wpływały do Pana Radnego odnośnie jakiś wąskich  gardeł w obsłudze 
interesantów? 
Radny Marian Toporowicz: 

Obsługa jest dobra lecz niekomfortowo się czują jak pełen korytarz jest i sprawy się załatwia. 
Dlatego do mnie się zwrócili, czy wrócimy do tego co był przedtem.  
Zastępca Burmistrza Michał Lisowoń :  

Wszyscy mamy nadziej, że wrócimy natomiast dokładamy starań aby w tych warunkach, 
które mamy obsługa klientów wyglądała jak najlepiej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby zadać pytanie? Szanowni Państwo na 
koniec ja jeszcze krótko w formie podziękowań także jesteśmy po akcji „Czysta Gmina”. Też 
warto na ten temat powiedzieć i podziękować i Państwu Radnym, oczywiście mieszkańcom, 
którzy bardzo licznie wzięli udział w tej akcji. Zresztą na Facebooku toczy się teraz zabawa, 
zabawa, która ma taki podtekst w gruncie rzeczy  smutny, bo mamy wytypować ile tych śmieci 
zabraliśmy.  N tych śmieci niestety nie jest mniej, a jest ich bardzo dużo. Pomimo tego, że 
związek funkcjonuje śmieci oddajemy, płacimy za nie, to nadal w lasach, rowach jest ich bardzo 
dużo. Myślę, że ze strony samorządu należą się podziękowania całej społeczności, która wzięła 
udział w tej akcji „Czysta Gmina”, instytucjom, a przede wszystkim osobom prywatnym. Czy 
ktoś jeszcze z Państwo chciały zabrać głos? Nie widzę. 
17. Zakończenie. 

Chciałem podziękować wszystkim Państwu, którzy przygotowali dzisiejszą sesję, chciałem 
podziękować Państwu Radnym, za podjęte uchwały, Państwu, którzy zdecydowali się śledzić 
nasze obrady za uwagę. Zamykam XLV sesję Rady Miejskiej. Dziękuję bardzo.  
 

Protokół sporządziła : 
Aurelia Sikorska  
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